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Abstract (en)
[origin: WO9305982A1] A drive for actuating the back of a seat that can be adjusted into multiple positions has a multiple tension jack (10)
preferably composed of a worm drive (30) and wheel, preferably crossed by a shaft (20) and containing individual, independently acting, selectively
controllable tensioning mechanisms, in particular by moving the shaft (20). All tensioning mechanisms are coupled on a switching shaft (20). The
tension jack (10) is spatially separated from the back adjustment arrangement and the tensioning mechanisms have Bowden cables (B1, B2, B3).

Abstract (fr)
Un entrainement d'actionnement d'un dossier a positions réglables multiples comprend un tendeur multiple (10) constitué de préférence par un arbre
a vis sans fin (30) et une roue, traversé de préférence par un arbre (20) et comprenant des mécanismes individuels et indépendants de tension
sélectivement réglables, notamment par déplacement de I'arbre (20). Tous les mécanismes de tension sont couplés sur un arbre de sélection (20).
Le tendeur (10) est spatialement séparé du dispositif de réglage du dossier et les mécanismes de tension comprennent des cables Bowden (B1, B2,
B3).
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